
            
 

 

 

VRAGENHALFUUR.  
 

Indiener: Hans Pelle (Partij van de Arbeid).  
 

Raadsvergadering van: 19 december 2017. 
 

Formulering: 
 
Geacht college, 
Onlangs hebben wij als Partij van de Arbeid, u in november enkele schriftelijke vragen gesteld 
m.b.t. gronden van derden en m.b.t. de nieuwe Maat. Wij zijn als gemeenteraad en college 
hier een nieuwe weg ingeslagen en willen deze gronden o.a. weer gebruiken t.b.v. van het 
ecologische bermbeheer. En daar vloeien mooie resultaten uit.  
 
Ook heb ik u enkele vragen gesteld m.b.t. de gronden van de Waterschappen, die voor 
onderhoud worden aangeboden. Helaas hebt u een aantal van die vragen niet beantwoord of 
niet volledig kunnen beantwoorden en verwijst u ons door naar de desbetreffende 
Waterschap Rijn IJssel. 
De Partij van de Arbeid is bang dat deze gronden ook opgeven worden bij het RVO en ten 
gunste van de mestboekhouding worden gebruikt. Vaak zijn dit gronden die dicht langs 
diverse watergangen liggen, die weer van belang zijn voor onze drinkwatervoorziening.   
 
Echter, gelet op het feit dat wij als gemeente hier nu actief mee bezig zijn en de 
gemeenteraad van Berkelland ook een belang heeft bij deze antwoorden, willen wij u vragen;  
 

Vraag: Of u bereid bent om de overgebleven vragen namens de gemeenteraad van 
Berkelland en het college wilt stellen aan het Waterschap Rijn IJssel, om zo voor 
Berkelland inzichtelijk te krijgen waar we precies over spreken?  
Antwoord:  

Vraag: En wilt u ons informeren over de antwoorden t.b.v. ons gemeentelijk beleid? 
Antwoord: 

 
 

Toelichting: 

1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 
agenda staan.  

2. De vragen moeten 24 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 
zijn. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. 

 

 


